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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 46/1994 . (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„A tulajdon elleni szabálysértések elleni küzdelemróZ ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Már az előző kormányzati ciklus végén több intézkedést hoztak annak érdekében, hogy a
rendőröket bevonják a tulajdon elleni szabálysértések felderítésébe . E folyamat újabb
állomásaként Miniszter Úr kezdeményezésére a tulajdon elleni szabálysértések esetében az
eljárás lefolytatása a bíróságok hatáskörébe került, amit minden esetben a rend őrség készít
elő . A jogszabályi keretek átalakítása, és a kormányzati sikerpropaganda ellenére a lakosság
mindennapi tapasztalatai szerint a szabálysértések felderítése érdekében sok esetben nem
történnek érdemi intézkedések . A rendőrségi eljárás sokszor az elkövetett szabálysértések
dokumentálására korlátozódik. Sőt az is mindennapos tapasztalat, hogy a rendőri szervek
kifejezetten törekszenek arra, hogy a tulajdon elleni jogellenes cselekményeket hacsak lehet ,
szabálysértéssé minősítsék .

E lakosságot okkal irritáló jelenségek feltehetően inkább szervezési, illetve humán-er őforrás
gazdálkodási problémákra, és kevésbé jogszabályi hiányosságokra vezethetők vissza. Ezért e
problémák gyökereinek feltárása érdekében az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :

• Mennyi szabálysértési ügyben kellett eljárnia a rend őrségnek 2012. január 1 . és
november 30-a között?

• A megnövekedett ügyteher, és a szabálysértési eljárások eredményes lefolytatás a
érdekében milyen szervezési, humán-er őforrás gazdálkodási intézkedéseket tettek? A
rendőrkapitányságokon belül létrehoztak-e külön szervezeti egységeket a
szabálysértési (különösen a tulajdon elleni szabálysértések) lefolytatására, vagy a
megnövekedett ügyteher döntő része a körzeti megbízottak vállát nyomja?



• Budapesten mely rendőri szerv(ek), mely szervezeti egységeinek hatáskörébe tartozi k
a szabálysértési eljárások lefolytatása? Hány rendszeresített státusszal rendelkeznek e
szervezeti egységek, és mekkora a státuszok feltöltöttségének aránya?

• Mennyi szabálysértési ügyben kellett eljárnia a Budapesti Rendőr-főkapitányságnak és
alárendelt szerveinek 2012 . január 1 . és november 30-a között ?

Várok megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . november 30 .

dr. Harangozó Tamás

országgyű lési képviselő
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